
Acta de la Consejo de Distrito Norte
Sesión: Ordinaria

Fecha: 30 de septiembre de 2021

Expediente: CDN/2021/3
 

ASISTENTES

- Francesc Mezquita Patuel. 

Presidente.

- Domingo Giménez Renau.

AAVV Segón Molí

- José Luis Sierra Bellés. 

AAVV Primer Molí

- Asensio Magraner Sanchis. 

Vocal vecino grupo municipal Socialista

- Clemente Agost Maner. 

Vocal vecino Alcaldía

- Laura Rubert Avinent.

Vocal AMPA IES La Plana

- Lledó Navarro y Centelles.

Vocal AAVV Penyeta Roja

- Juan Carlos Redondo Gamero.

Persona Grupo Municipal Popular

- Eduardo Castillo Andreu.

Persona  Grupo  Municipal  Podem-Esquerra 
Unida

- Carmen Silvia Dafauce Otheo de Tejada.

Vocal AMPA CEIP Castell Vell

- Vicente Javier Mateu Pitarch.

Vocal AAVV Els Mestrets

- Esther Nadal Sales.

Vocal AAVV La Guinea

- Francisco Martín Burillo.

Persona Grupo Municipal Vox Castellón

- M.ª Rosella Mallol Sales.

Vocal AMPA CEIP Isabel Ferrer

MIEMBROS AUSENTES: (*) Excusan 
Asistencia

Pilar Escuder Mollón (*)

Vicente Manuel Vidal Safont (*)

Mónica Sanmiguel Martí (*)

Juan Luis Saura Vilar (*)

Marta Agut Andreu (*)

Francisco Cabañero Catalán (*)

HORA DE INICIO: 19’00.
HORA DE FIN: 19’30.
 
De acuerdo con la convocatoria, la 
sesión se celebra Primer Molí
 
Presidencia:
Francesc Mezquita Patuel.
 
Secretario/a: 
Dolores Benítez Guerrero.

 
Reunidos en la fecha señalada en el 
encabezamiento los/as  miembros 
del Consejo, se procedió al examen 
de los siguientes asuntos.
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Feliciano Salgado Mendez (*)

Ana Belén Villegas Benedicto (*)

Kalin Mautar (*)

Nuria Moreno Sánchez (*)

M.ª Lluisa Pérez Monferrer (*)

Enrique Guimerá Tur (*)

Por el Presidente Ilmo. señor Teniente de Alcalde,  Francesc Mezquita Patuel, comprobado el 
“quorum” de asistencia, se procede a iniciar la sesión.

Toma  la  palabra  la  Sra.  Benítez  trasladando  contestaciones  de  los  distintos  departamentos 
municipales. 

- Se da lectura a la relación de calles que se van a incluir en el plan de asfaltado y se solicita 
concreción en el tramo adecuado del Camino Collet, Camino de Borriol a la Costa, Calle Pintor 
Velázquez y calle Penyeta Roja.

Por parte de los presentes se comenta la necesidad de una actuación integral de la calle Santa 
Bárbara: imbornales de los antiguos, aceras deterioradas y estrechas, mal asfaltado…..

- Se informa del cambio del representante del AMPA CEIP Isabel Ferrer, Dª  M.ª Rosella Mallol 
Sales.

1. Aprobación del acta de la sesión anterior del Consejo del Distrito celebrada el día 1 
de julio de 2021.

No manifestándose ninguna observación el acta se declara aprobada por asentimiento.  

2. Ruegos y preguntas.

2.1. Ruego del vocal AAVV La Guinea:

Manifiesta su malestar por, según sus indicaciones, el abandono y la falta de interés por parte  
del Ayuntamiento en solucionar el problema de la sede de la Asociación.

El  Sr.  Mezquita  le  da  explicación  de  varias  actuaciones  realizadas  ofreciendo  algunas 
alternativas provisionales: colegio Castalia, Tenencia…..

2.2. Ruego del vocal persona Grupo Municipal Podem-Esquerra Unida:

- El Sr. Castillo indica que en la Plaza Columbretes, el olor a orines es insoportable, sobre todo  
en la zona de la terraza de la panadería junto al ambulatorio. Solicita limpieza del pavimento y de 
la zona verde y más presencia policial.

- Denuncia el abandono de la estructura de obra pendiente de concluir  en la calle Rosa M.ª  
Molas esquina Rotonda de las Cañas. En su día se denunció y se retiró la grúa, hace mucho 
tiempo que está así, da muy mala imagen, y se propone que obligue a la propiedad a actuar.

-  Indica  que  la  Comisión  de  Seguridad  hace  varios  años  que  no  se  convoca,  solicita  una 
explicación.

2.3. Ruego del vocal persona Grupo Municipal Popular:

El Sr. Redondo expone que las luminarias que se están cambiando en las farolas dan una luz  
amarilla muy pobre, es escasa y pregunta si se puede regular y aumentar la intensidad.

- Pregunta si las obras de la Avenida de Lidón se van a iniciar pronto. El Sr. Mezquita contesta 
que la obra está yá adjudicada y que probablemente se iniciará antes de que finalice el año.
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2.4. Ruego del vocal del AMPA CEIP Castell Vell:

- La Sra. Dafauce solicita que se prevean dos vados más en la puerta principal del colegio para  
la entrada y salida de los niños del colegio, ya que los dos existentes son escasos.

2.5. Ruego del vocal del AMPA CEIP Isabel Ferrer:

- La Sra. Mallol solicita que la valla de protección instalada en el Camino La Plana, frente a la 
puerta principal sea cambiada por una lisa, sin barrotes, ya que los niños la utilizan de columpio.

- En la misma zona, antes de llegar a la puerta principal, solicita la instalación de badenes para 
que los coches reduzcan la velocidad.

- Este colegio tiene cinco puertas para el acceso y salida de los alumnos, solicita la actuación de  
voluntarios o miembros de seguridad, para la salida y entrada de los niños, por los menos en las 
puertas con problemas de tráfico.

- Reitera la necesidad de tapar con rejillas los alcorques de la manzana en donde se encuentra 
el colegio.

- En la rotonda de la bicicleta de la calle Rosa M.ª Molas, se producen muchos accidentes. Se 
podrían instalar pasos elevados para reducir la velocidad y podar más los últimos árboles de la 
medianera que dificultan la visibilidad.

- Ruego del vocal Grupo Vox Castellón sobre varios temas:

- El Sr. Martín indica que algunos vecinos han solicitado que se elimine la cita previa para el  
registro, es muy difícil conseguir cita, tardan mucho y personas que no tienen acceso a internet 
para poder solicitarla.

El Sr. Mezquita contesta que la cita previa ha venido para quedarse, aunque se deberá ser más 
ágil y facilitar el acceso a todos los ciudadanos.

- A la vista de la plaga de mosquitos, en el ámbito de esta asociación, es más grave debido a la  
gran  cantidad  de  solares  sin  edificar.  Solicita  una  actuación  intensa  y  que  se  estudie  la 
posibilidad de actuar  antes de que se produzca el  problema.  Propone que se actue con un 
tratamiento aéreo de choque.

Y no habiendo más asuntos que tratar, por la Presidencia se levanta la sesión. 

De todo lo cual, se expide la presente acta siendo la misma firmada electrónicamente por las 
personas que se relacionan al margen de la primera página del documento. 

Acta de la Consell de Districte Nord
Sessió: Ordinària

Data: 30 de setembre de 2021

Expedient: CDN/2021/3

ASSISTENTS

- Francesc Mezquita Patuel. 

President.

- Domingo Giménez Renau.

HORA D'INICI: 19’00.
HORA DE FI: 19’30.
 
D'acord  amb  la  convocatòria,  la 
sessió  se  celebra  Primer  Vaig 
moldre
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AAVV Segón Molí

- José Luis Sierra Bellés. 

AAVV Primer Molí

- Asensio Magraner Sanchis. 

Vocal veí grup municipal Socialista

- Clemente Agost Maner. 

Vocal veí Alcaldia

- Laura Rubert Avinent.

Vocal AMPA IES La Plana

- Lledó Navarro y Centelles.

Vocal AAVV Penyeta Roja

- Juan Carlos Redondo Gamero.

Persona Grup Municipal Popular

- Eduardo Castillo Andreu.

Persona  Grup  Municipal  Podem-Esquerra 
Unida

- Carmen Silvia Dafauce Otheo de Tejada.

Vocal AMPA CEIP Castell Vell

- Vicente Javier Mateu Pitarch.

Vocal AAVV Els Mestrets

- Esther Nadal Sales.

Vocal AAVV La Guinea

- Francisco Martín Burillo.

Persona Grup Municipal Vox Castellón

- M.ª Rosella Mallol Sales.

Vocal AMPA CEIP Isabel Ferrer

MEMBRES ABSENTS: (*) Excusen 
Assistència

Pilar Escuder Mollón (*)

Vicente Manuel Vidal Safont (*)

Mónica Sanmiguel Martí (*)

Juan Luis Saura Vilar (*)

Marta Agut Andreu (*)

Francisco Cabañero Catalán (*)

Feliciano Salgado Mendez (*)

Ana Belén Villegas Benedicto (*)

Kalin Mautar (*)

Nuria Moreno Sánchez (*)

M.ª Lluisa Pérez Monferrer (*)

Enrique Guimerá Tur (*)

 
Presidència:
Francesc Mezquita Patuel.
 
Secretari/a: 
Dolores Benítez Guerrer.

 
Reunits en la  data  assenyalada en 
l'encapçalament los/as membres del 
Consell,  es va procedir  a l'examen 
dels següents assumptes.

Pel President Il·lm. senyor Tinent d'Alcalde,  Francesc Mesquita Patuel, comprovat el “quòrum” 
d'assistència, es procedix a iniciar la sessió.

Pren la paraula la Sra. Benítez traslladant contestacions dels distints departaments municipals. 
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-Es dóna lectura a la relació de carrers que es van a incloure en el pla d'asfaltat i se sol·licita  
concreció  en  el  tram  adequat  del  Camí  Collet,  Camí  de  Borriol  a  la  Costa,  Carrer  Pintor  
Velázquez i carrer Penyeta Roja.

Per part dels presents es comenta la necessitat d'una actuació integral del carrer Sant Bárbara:  
embornals dels antics, voreres deteriorades i estretes, mal asfaltat…..

-S'informa del  canvi del  representant  de l'AMPA CEIP Isabel  Ferrer,  SRA  Mª Rosella Mallol 
Sales.

1. Aprovació de l'acta de la sessió anterior del Consell del Districte celebrada el dia 1 
de juliol de 2021.

No manifestant-se cap observació l'acta es declara aprovada per assentiment.  

2. Precs i preguntes

2.1. Prec del vocal AAVV La Guinea:

Manifesta el seu malestar per, segons les seues indicacions, l'abandó i la falta d'interés per part 
de l'Ajuntament a solucionar el problema de la seu de l'Associació.

El Sr. Mesquita li dóna explicació de diverses actuacions realitzades oferint algunes alternatives 
provisionals: col·legi Castalia, Tinença…..

2.2. Prec del vocal persona Grup Municipal Podem-Esquerra Unida:

-El Sr. Castillo indica que en la Plaça Illots, l'olor de rovells és insuportable, sobretot en la zona 
de la terrassa del forn junt amb l'ambulatori. Sol·licita neteja del paviment i de la zona verda i  
més presència policial.

-Denúncia l'abandó de l'estructura d'obra pendent de concloure en el carrer Rosa Mª Moles cantó 
Rotonda de les Canyes. Al seu dia es va denunciar i es va retirar la grua, fa molt de temps que  
està així, dóna molt mala imatge, i es proposa que obligue a la propietat a actuar.

-Indica  que  la  Comissió  de  Seguretat  fa  diversos  anys  que  no  es  convoca,  sol·licita  una 
explicació.

2.3. Prec del vocal persona Grup Municipal Popular:

El Sr. Redondo exposa que les lluminàries que s'estan canviant en els fanals donen una llum 
groga molt pobre, és excasa i pregunta si es pot regular i augmentar la intensitat.

-Pregunta si les obres de l'Avinguda de Lidón es van a iniciar prompte. El Sr. Mezquita contesta 
que l'obra està ja adjudicada i que probablement s'iniciarà abans que finalitze l'any.

2.4. Prec del vocal de l'AMPA CEIP Castell Vell:

-La Sra. Dafauce sol·licita que es prevegen dos guals més en la porta principal del col·legi per a 
l'entrada i eixida dels xiquets del col·legi, ja que els dos existents són escassos.

2.5. Prec del vocal de l'AMPA CEIP Isabel Ferrer:

-La Sra. Mallol sol·licita que la tanca de protecció instal·lada en El Camí La Plana, enfront de la 
porta  principal  siga  canviada  per  una  llisa,  sense  barrots,  ja  que  els  xiquets  la  utilitzen 
d'engrunsadora.

-En la  mateixa zona,  abans d'arribar  a la  porta  principal,  sol·licita  la  instal·lació  de badenes 
perquè els cotxes reduïsquen la velocitat.

-Este col·legi té cinc portes per a l'accés i eixida dels alumnes, sol·licita l'actuació de voluntaris o 
membres  de  seguretat,  per  a  l'eixida  i  entrada dels  xiquets,  pels  menys  en  les  portes  amb 
problemes de tràfic.
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-Reitera la necessitat de tapar amb reixetes els escocells de la poma on es troba el col·legi.

-En la rotonda de la bicicleta del carrer Rosa Mª Moles, es produïxen molts accidents. Es podrien 
instal·lar passos elevats per a reduir la velocitat i podar més els últims arbres de la mitgera que 
dificulten la visibilitat.

-Prec del vocal Grup Vox Castelló sobre diversos temes:

-El Sr. Martín indica que alguns veïns han sol·licitat que s'elimine la cita prèvia per al registre, és 
molt difícil  aconseguir cita, tarden molt i persones que no tenen accés a internet per a poder 
sol·licitar-la.

El Sr. Mezquita contesta que la cita prèvia ha vingut per a quedar-se, encara que s'haurà de ser  
més àgil i facilitar l'accés a tots els ciutadans.

-A la vista de la plaga de mosquits, en l'àmbit d'esta associació, és més greu a causa de la gran 
quantitat de solars sense edificar.  Sol·licita una actuació intensa i que s'estudie la possibilitat  
d'actuar abans que es produïsca el problema. Proposa que es vaig actuar amb un tractament 
aeri de xoc.

I no havent-hi més assumptes que tractar, per la Presidència s'alça la sessió. 

De  tot  això,  s'expedix  la  present  acta  sent  la  mateixa  firmada  electrònicament  per  les 
persones que es relacionen al marge de la primera pàgina del document. 
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